

Еженедельник новостей МДС, 21-25 октября 2019

IBC Weekly News, October 21-25, 2019

21-25 октября

Исполнительный директор МДС Аскар Сыдыков [встретился с бизнес-сообществом Баткенской, Ошской и Джалал-Абадской областей](#) в рамках деятельности Комитета по развитию промышленности и предпринимательства при НСУР КР.

25 октября

МРГ по [инвентаризации законодательства в сфере недропользования при ГКПЭН КР](#) продолжила работу.

Члены [Правления МДС](#) рассмотрели отчет ассоциации за прошедший месяц и перспективы развития организации.

Торжественное мероприятие, посвященное [5-летию основания Агентства по продвижению и защите инвестиций КР](#), состоялось в Бишкеке.

РГ по [инвентаризации трудового законодательства при Минтруда и соцразвития КР](#) рассмотрела планы дальнейшей деятельности.

Национальный семинар по инвестициям и развитию МСП в КР организован [Агентством по продвижению и защите инвестиций КР](#) совместно с ЭСКАТО.

Объявления

6 ноября в Минэкономике состоится завершающее заседание [РГ по содействию росту предприятий](#) посредством развития услуг по поддержке предпринимательства КР.

19 ноября в Бишкеке состоится Форум развития высокого уровня [“Ускорение реформ для устойчивого развития”](#).

«Чарат Заав» приглашает принять участие в [Кыргызско-британском инвестиционном форуме в Лондоне 12 ноября](#). Подтвердить участие: http://devsite.london/chaarat/2019_oct/

October 21-25

IBC Executive Director Askar Sydykov took part in [meetings with regional business community of Batken, Osh and Jalal-Abad oblasts](#) within the Industry and Enterprise Development Committee under the National Sustainable Development Council of the Kyrgyz Republic.

October 25

The [IWG on the legislation inventory](#) at the [State Committee for Industry, Energy and Subsoil Use](#) continued its work.

The [IBC Board](#) discussed the association's report for the past month and the development prospects of the organization.

The event dedicated to the [5th anniversary](#) of the [Investment Promotion and Protection Agency](#) of the Kyrgyz Republic took place in Bishkek.

The [WG on the inventory of labor legislation](#) under the [Ministry of Labor and Social Development](#) considered plans for further activities.

A national [seminar on investment and SME development](#) in Kyrgyzstan for government officials and the business community was organized by the [Investment Promotion and Protection Agency](#) and UNESCAP.

Announcements

On November 6, 2019, the WG meeting on [Supporting firm creation and growth](#) through business development services will be held at the Economy Ministry.

High-level Development Forum [“Accelerating Reforms for Sustainable Development”](#) will be held in Bishkek on November 19, 2019.

Chaarat Zaav invites you to participate in the [third Kyrgyz-British Investment Forum in London on November 12](#). To register: http://devsite.london/chaarat/2019_oct/

Новости членов МДС

Центр бортового питания ЗАО «Компания Манас Менеджмент [удостоен Золотого сертификата](#) на соответствие требованиям пищевой безопасности ISO 22000:2018.

«Альянс Алтын» приступил к [открытым горным работам](#) на месторождении Джеруй. К концу 2019 года компания планирует приступить к добыче руды для ЗИФ.

News from IBC members

The **In-Flight Catering Center** of Manas Management Company CJSC has been awarded [the Gold Certificate](#) for compliance with the food safety management system ISO 22000: 2018.

Alliance Altyn LLC [launches opencast mining](#) at the Jerooy gold deposit. By the end of 2019, the company plans to begin to mine ore for the mill.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР за **21-25 октября**.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) for **October 21-25, 2019** about the most important changes in the Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [дайджест СМИ](#) за **21-27 октября**: экономика, финансы, бизнес, инвестициями.

Weekly media digest

IBC presents you a [weekly media digest](#) for **October 21-27, 2019** on economy, business and investment.

МДС в СМИ

25 октября ИАЦ «Кабар» [опубликовал статью](#) «Члены Комитета по развитию промышленности и предпринимательства встречаются с бизнес-сообществом южных регионов КР».

IBC in the media

On October 25, the Kabar IAC [posted an article](#) on meetings of the Industry and Entrepreneurship Development Committee members with the business community of the southern regions of Kyrgyzstan.

События на 28 октября — 1 ноября

29 октября — 5 ноября

Члены Комитета по развитию промышленности и предпринимательства при НСУР КР встретятся с бизнес-сообществом **Таласской, Нарынской, Иссык-Кульской, и Чуйской областей**. Приглашаем желающих принять участие во встречах.

1 ноября

Агентство по продвижению и защите инвестиций КР проведет **встречу с бизнес-**

Events for October 28 — November 1

October 29 — November 5

The Industry and Entrepreneurship Development Committee members will meet with the business community of **Talas, Naryn, Issyk-Kul, and Chui oblasts**. We invite you to participate in the meetings.

November 1

The Investment Promotion and Protection Agency will hold a **meeting with the business community**. Please confirm participation by phone: 0312 623845.

сообществом. Просим подтвердить участие по тел.: 0312 623845.

Прием по случаю вступления в должность Чрезвычайного и Полномочного Посла Японии в Кыргызской Республике г-на Сигеки Маэда.

A reception on the occasion of the assumption of the office of Ambassador Extraordinary and Plenipotentiary of Japan to the Kyrgyz Republic, **Mr. Shigeki Maeda**, to be held in Bishkek.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.